
 

 

 

 

Raadsinformatiememo 68 Lijn 5 

 

Naar aanleiding van RIM 68 zou ik graag nog enkele aanvullende vragen willen stellen. 

 

Volgens de memo kampte lijn 5 lange tijd met structurele financiële problemen.  

Is Stichting de Opbouw ook een van de partners in de gemeente Schagen? Ja, Lijn5 valt onder De 

Opbouw. We nemen geen andere producten af bij De Opbouw dan die bij Lijn5.  

Is deze stichting zelf wel financieel stabiel gebleven? Voor zover wij weten wel; zij geven aan de 

tekorten bij Lijn5 te hebben gefinancierd uit de middelen van overige zorgorganisaties van De 

Opbouw. Dat kon voor een paar jaar, maar nu kan dit niet meer omdat dit investeringen in gevaar 

brengt. Zij doen dit dus om financieel gezond te blijven. 

Zijn er op dit moment andere zorgpartners van de gemeente Schagen die financiële problemen 

ondervinden en wellicht hierdoor hun contractuele verplichtingen niet kunnen nakomen? 

Gecontracteerde zorgaanbieders zijn verplicht om aan ons te melden als dit het geval is. Verder zijn 

er contractmanagement gesprekken waarin eventuele problemen en mogelijke oplossingen, waar 

gemeenten al dan niet aan bij kunnen dragen, besproken kunnen worden. Als het zover komt dat een 

zorgaanbieder echt niet meer aan de contractuele verplichtingen kan voldoen, is het aan de 

zorgaanbieder om hierover naar buiten te treden op een passend moment (na informeren personeel 

bijv.). Uiteraard zullen wij u daarover dan zo snel mogelijk informeren.  

De twee cliënten van Lijn 5 zijn door omstandigheden buiten hen om nu in een onzekere situatie 

terecht gekomen qua zorgtraject. Hoe word de continuïteit voor hen gewaarborgd? Of zitten zij nu te 

wachten tot januari om dan weer aan de slag te kunnen met een voor hun passend traject? 

De zorg bij Lijn5 loopt op dit moment gewoon door; de twee cliënten worden nu nog steeds 

geholpen. Lijn5 is in gesprek met verschillende partijen om tot voortzetting van hun werkzaamheden 

te komen, ze hopen hier voor 3 oktober duidelijkheid over te kunnen geven. In de tussentijd hebben 

zij ons verzekerd dat ook voor hen zorg continuïteit voor de jeugdigen voorop staat en dat zij met de 

grootst mogelijke zorg hiermee omspringen. Geen jeugdige wordt losgelaten zonder dat er een 

adequate oplossing is. Lijn5 is voorlopig in ‘de lead’. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Puck de Nijs  

CDA Schagen 

 


